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MOTIE WIJKAANPAK 

De raad van de gemeente Waalre in vergadering bijeen op 7 november 2024, gelezen het voorstel 
van het college Programmabegroting 2025-2028, 

Constaterende dat: 
- In de begroting gesteld wordt er voorlopig geen geld is om aan de slag te gaan met de 

wijkaanpak. 
Volgens de begroting pas in 2028 gestart kan worden met de oriëntatie op de wijkaanpak. 
Grootschalige participatietrajecten, startnotities en wensen uit mobiliteitsplan worden tot 
die tijd niet opgepakt. 
Er wel onderhoud uitgevoerd wordt om de gemeente schoon, heel en veilig te houden. 
Het werken zonder wijkplan kan leiden tot desinvesteringen. 

Overwegende dat: 
• Er in een aantal Waalrese wijken dringend behoefte is aan een integrale wijkaanpak, omdat 

de inrichting van deze wijken verouderd is en niet meer voldoet aan de eisen van deze tijd. 
• De kwaliteit van de woonomgeving door het uitstellen van de wijkaanpak onder druk staat. 
• Waalre nu de beste woongemeente van Brabant is, daar zijn we trots op en we willen graag 

dat dat zo blijft. 

• Het belangrijk is om samen met de bewoners integraal te kijken naar de inrichting van hun 
wijk. 

Verzoekt het college: 
- Bij de volgende Kadernota te bepalen onder welke voorwaarden en in welke vorm het 

mogelijk is om een wijkplan op te stellen voor de wijk waarvoor dit het hardst nodig is. 
Een overzicht op te stellen van de wijken waarvoor een wijkplan nodig is en hier een 
prioritering in aan te brengen. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fracties van 
CDA en ZW14 
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